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Notulen OC Criminologie – 23 mei 2024 
 
Aanwezigen:  
Gijs Custers (voorzitter), Stephanie van den Kieboom, Tamar Fischer (Opleidingsdirecteur bachelor 
Criminologie), Isabel Overbeek, Sam van der Pluym (CIA), Susan Pelgröm, Annika Draper, Anna van 
Beekhoff, Gitte Smits, Tjarda Reeskamp, Abdessamad Bouabid en Abelicia Gonçalves (secretaris). 
 

 
1. Opening en vaststelling agenda  
Gijs verwelkomt iedereen en in het bijzonder de nieuwe studentlid voor de master. 
 
SL vraagt waarom bij de stukken voor de OER er bijlagen over rechtenvakken (sportrecht en 
tuchtrecht) zijn toegevoegd. Abelicia geeft aan dat deze keuzevakken ook door 
Criminologiestudenten gevolgd kunnen worden. 
 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Mededelingen 
Gijs geeft aan dat in het licht van het nieuwe hoofdlijnenakkoord de verplichting om het BSA bij te 
stellen er voorlopig niet door gaat.  
 
Tamar geeft een update over de curriculumherziening. Er zijn een aantal projectgroepen gestart die 
zich bezighouden met de jaarplanning, o.a. flankerend beleid en toetsing. De studentbestuurders 
vertegenwoordigen hierbij de stem van de student. Er wordt nu gepuzzeld hoe dat nieuwe jaar eruit 
gaat zien. Er komen parallelle vakken. Waarschijnlijk krijgen we blokken van acht weken. Het streven 
is om dit in het academisch jaar 2025-2026 te implementeren.  
 
SL vraagt hoe dit gaat met studenten die al begonnen zijn met studeren. Tamar vertelt dat er 
overgangsregelingen komen zodat iedereen een studeerbaar programma houdt. Dit zal waarschijnlijk 
geen hele ingrijpende gevolgen hebben. De inhoud zal ongeveer hetzelfde blijven.  
  
3. Vicevoorzitter kiezen 
In verband met het vertrek van de vorige vicevoorzitter, moet er een nieuwe vicevoorzitter gekozen 
worden. Gijs stelt voor dat SL B1 deze positie neemt omdat zij waarschijnlijk het langst in de OC blijft. 
De vertegenwoordiger van CIA geeft aan ook bereid te zijn dit te doen. Echter is zij geen lid van de 
OC. Abelicia zoekt uit of een niet-lid het vicevoorzitterschap kan invullen (actie). 
 
4. Rondje langs de velden 
B1: Staats- en bestuursrecht en Sociologie zijn goed bevallen. Bij laatstgenoemde speelden de 
hoorcolleges voor het eerst een grote rol bij het tentamen. Studenten schrokken daarvan. Nu loopt 
het vak Psychologie en studenten vinden dit een leuk vak. Tamar vraagt of studenten zich anders 
hebben voorbereid op het tentamen, omdat dit de eerste met MC-vragen is. Ook omdat deze in de 
toekomst mogelijk vaker gebruikt worden. SL zegt van niet en zal hier nog navraag naar doen bij 
medestudenten.  
 
B2: Formeel strafrecht is geweest in blok 6. Van alle rechtenvakken is dit het moeilijkste vak. Het 
tentamen is uiteindelijk ook slecht gemaakt. Daarnaast was het studentenpanel niet goed 
georganiseerd. Voor Rechtsgeleerdheid wordt het panel afgenomen in de eerste OG van het 
volgende blok. Hier mochten Criminologiestudenten bij aansluiten. Omdat het tentamen FSR ’s 
avonds laat werd afgenomen was de opkomst bij het panel laag, omdat het de dag erna ’s ochtends 
plaatsvindt. De coördinator van FSR zei dan ook niet veel aan de feedback van studenten te hebben 
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omdat het niet representatief is voor alle studenten, wat weer tot irritatie bij de studenten leidt. 
Materieel strafrecht loopt nu en bevalt beter.  
 
B3: Studenten zijn nu bezig met de afronding van de scriptieonderzoeken. Onderzoeksvaardigheden 
1 is een zwaar onderdeel dat valt in een periode met veel feestdagen. Misschien is het een idee om 
Onderzoeksvaardigheden 1 en 2 samen te voegen tot een blok. Er wordt hoge werkdruk ervaren. 
Sommige studenten zien af van een master omdat het laatste blok in B3 zo afschrikt. Er wordt 
gesuggereerd om in module 3D al wat te doen voor scriptieonderzoek, bijvoorbeeld de eerste 
interviews afnemen. Dit wordt teruggekoppeld aan de betreffende docent (actie). 
 
Master: Ten aanzien van het vak Organized crime waren veel studenten niet te spreken over de 
verplichte participatie, omdat dit niet bij een master past. Daarnaast werkt de groepsgrootte niet 
mee. Nederlandse studenten vonden het lastig om in het Engels deel te nemen. Het groepspaper is 
op zich bevallen maar het zou fijn zijn als je je eigen groepje mag kiezen. Sommige groepen bevatten 
veel of alleen internationale studenten waardoor de werkwijze veel verschilde met die van 
Nederlandse studenten. Het vak Jeugdcriminaliteit is goed bevallen. De gastcolleges werden 
gewaardeerd. Nu zijn de studenten bezig met het schrijven van hun masterscriptie. De overgang naar 
van het vak naar de scriptie was rommelig. Onder studenten is een groot verschil in voortgang met 
de scriptie. Dit komt o.a. door de wisselende houding onder begeleiders. 
 
5. Notulen 28 maart 2024 en terugkoppeling actielijst 
Op pagina 3 staat ‘studentenvereniging’ in plaats van ‘studievereniging’. Dit wordt aangepast in de 
notulen.  
 
Terugkoppeling actielijst: 

Wat?  Wie?   

Ten aanzien van hoeveelheid stof tweede 
vak B2. Aan docent terugkoppelen dat er 
behoefte is aan meer sturing door docent 
en tutor   

Tamar   Afgehandeld. Tamar: de B2-ondersteuner 
van volgend jaar wordt nog ingelicht. 

Er is wat discussie onder studenten dat 
elke module door een andere begeleider 
gegeven wordt. Bespreken met de 
coördinatoren  

Gijs  Gijs: het is bekend dat dit extra 
afstemming vraagt, maar het meerdere-
ogen principe heeft ook voordelen. Bij 
een van de docenten speelde 
persoonlijke omstandigheden waardoor 
de overdracht misschien minder soepel 
liep dan andere jaren. 

Mogelijkheden voor een 
samenwerking/presenteeropdracht in 
blok 1.8 bespreken   

Gijs  Gijs: in 1.8 geven studenten al een korte 
pitch, maar door de groepsgrootte is daar 
niet altijd evenveel ruimte voor. 

Suggesties ten aanzien van peerfeedback 
intern bespreken  

Stephanie  Stephanie: per module is 
geïnventariseerd wat we aan 
peerfeedback doen. Dit overzicht wordt 
aan Mieke en Thaliza voorgelegd om te 
kijken wat we kunnen oppakken. 

Regeling voor uitwisselingstudenten 
bespreken met Tamar   

Gijs  Tamar: de vraag was voornamelijk hoe dit 
geregeld is. Uit overleg met de IMARC-
coördinator (Elisabeth Brein) blijkt dat 
alle faculteiten dit zelf regelen. Er is geen 
centraal beleid hiervoor. Elisabeth gaat 
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kijken hoe de informatie hierover beter 
ontsloten kan worden.   

Opnamen hoorcolleges. Agendering in OC 
voorbespreken met Tamar   

Gijs  SL licht toe: zij had volgens Studieadvies 
recht op de opnamen van het 
hoorcollege, maar de docent bleek geen 
opnamen te hebben gemaakt. Tamar: 
Studieadvies geeft slechts een advies. De 
hoorcollegedocent bepaalt zelf of er 
opnamen worden gemaakt. Niet alle 
studieadviseurs zijn goed geïnformeerd 
hierover. Tamar neemt contact op met 
Studieadvies over betere voorlichting met 
betrekking tot Criminologie (actie). 

Inventariseren hoe Chat GPT binnen de 
opleiding gebruikt wordt   

Gijs  Gijs: dit gebeurt wel, alleen nog niet 
systematisch. Wordt wel steeds meer 
geïncorporeerd, bijvoorbeeld met een 
Chat GPT opdracht in module 2B. Vanuit 
de faculteit loopt er een initiatief om het 
structureel te verwerken in de 
opleidingen. 
 
SL doet de suggestie om aan het begin 
van het jaar uitleg te geven over hoe 
verwezen moet worden. 

Agenderen: vicevoorzitter kiezen  Abelicia   Afgehandeld. 

 
De notulen van 28 maart 2024 worden – met inachtneming van de genoemde wijzigingen – 
vastgesteld. 
 
6. OER 2023-2024 
Besproken zijn de wijzigingsvoorstellen voor de OER 2024-2025. De OC heeft instemmingsrecht op 
een aantal onderdelen.  
 

BACHELOR Voorstel tot wijzigingen waartoe de decaan bevoegd is na instemming van de Opleidingscommissie  

Nummer 
wens 

Toelichting voorstel Argumenten/vragen OC Zienswijze OC 

20 Artikel 18###* Research Lab – De toepassing: 
vaardighedenonderdeel B3 
Is Artikel 18 lid 4 nodig? Dat geldt toch voor alle 
vakken in het B3, dat als ze voldoende zijn 
behaald het tot volgend jaar (en nog wel langer) 
blijft staan. Of wordt hier bedoeld dat alleen als 
ze alle drie behaald zijn (RL de toepassing, 
OZVHI en II) dat de cijfers dan blijven staan? Dat 
is nu niet goed duidelijk. 

Geen. Instemming 

MASTER Voorstel tot wijzigingen waartoe de decaan bevoegd is na instemming van de Opleidingscommissie 

16 Alle master OER’en: Artikel # Scriptie 
In dit artikel is opgenomen dat een exemplaar 
van de definitieve scriptie dient te worden 
geüpload via Canvas. Vanaf 1 september 2023 
zullen scripties niet in Canvas maar in TMS 

Geen. Instemming. 
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moeten worden geüpload. De scriptie wordt in 
TMS bewaard.   

18 Alle master OER’en: nieuw keuzevak ‘Sport: 
Recht & Onderneming’. Het vak kijkt kritisch 
naar de actoren in de (prof)sport, hun 
onderlinge verhouding en relatie tot beleid. Het 
zwaartepunt van het vak ligt op de juridische 
implicaties van sport gerelateerde onderwerpen 
op de sport en actoren in de sport.  
Europeesrecht, nationaal recht en reglementen 
van internationale en nationale sportbonden 
zijn alle van toepassing op de actoren in de 
professionele sportsector. Dit maakt de 
Europese sportsector, en ook de nationale 
sportsector, tot een uitdagend terrein voor 
juridische bestudering. Het doel van het vak is 
werving van kennis omtrent de positie van de 
sportsector op Europees en nationaal niveau.   

Geen. Instemming 

19 Alle master OER’en: nieuw keuzevak Tuchtrecht. 
Beroepen zoals advocaten, notarissen, 
accountants, bankiers, zorgverleners hebben 
een bijzondere functie in onze maatschappij, die 
bijzondere rechten en plichten met zich 
meebrengen. Toch worden deze 
beroepsgroepen steeds vaker geconfronteerd 
met negatieve publiciteit als gevolg van 
incidenten rond ongewenst gedrag en integriteit 
en beroepsfouten. Tuchtrechtspraak vervult een 
belangrijke rol bij de regulering van het gedrag 
van professionals. Naast de academische 
relevantie van het tuchtrecht, komt een 
sectoroverstijgend keuzevak tuchtrecht, 
tegemoet aan de behoefte in het beroepenveld. 
Meerdere masteropleidingen en externe 
partijen (orde van advocaten, medisch 
tuchtcolleges, accountantskamer) hebben 
toegezegd een bijdrage te willen leveren 
(gastcolleges, bezoeken, casuïstiek, etc.) aan het 
nieuw op te starten keuzevak.   

Geen. Instemming 

 
7. Stages tijdens minorperiode 
DL vraagt zich af waarom niemand zich heeft aangemeld voor een stage in B3 volgend jaar. Is het niet 
genoeg bekend dat dit mogelijk is? SL zegt dat er niks over bekend is of waar informatie staat. DL zegt 
dat er wel aandacht voor is geweest dit jaar bijvoorbeeld in de onderwijsgroepen. De 
vertegenwoordiger van CIA legt uit dat veel studenten het makkelijker vinden om een minor te doen. 
Tamar vraagt of er behoefte is aan een stage. De vertegenwoordiger van CIA zegt dat 10 weken te 
kort is voor een stage en dat studenten liever studievertraging oplopen zodat ze een langere stage 
kunnen volgen. Tamar zegt dat studenten zich nog kunnen aanmelden. De stages starten pas in 
september. Er komt een bericht te staan in de announcements in Canvas over stagemogelijkheden 
(actie).  
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8. Regelingen rondom studeren in het buitenland 

Het combineren van studeren in het buitenland en het nominaal volgen van de opleiding is 
ingewikkeld, omdat er weinig ruimte voor is. Er is ook weinig voorlichting binnen de studie. Samen 
met Elisabeth Brein wordt gekeken hoe we hier beter over kunnen communiceren, zonder dat dit 
een nieuwe taak voor de opleiding zelf wordt (actie).  
 
9. Nabespreken netwerkevent CIA en sectie Criminologie (aansluiting beroepspraktijk) 
De vertegenwoordiger van CIA: CIA en de sectie Criminologie hebben dit jaar samen een 
netwerkevent opgezet. Er waren 18 partijen aanwezig en ook de opkomst was hoog (70-80 
bezoekers). Veel studenten hebben een connectie kunnen maken voor een bijbaan/stage. Zowel CIA 
als de sectie Criminologie willen de samenwerking volgend jaar doorzetten. 
 
10. Rondvraag en sluiting 
Gijs vraagt of de leden nog agendapunten hebben voor de laatste vergadering die gepland staat op 
10 juni. Die zijn er niet. 
 
SL geeft aan dat zij volgend jaar vanaf de tweede helft van het jaar op uitwisseling gaat. Ze zal alleen 
het eerste halfjaar nog lid zijn van de OC. SL hoeft niet vervangen te worden, omdat er volgend jaar 
twee studentleden B3 zijn. De vertegenwoordiger CIA inventariseert de studentbezetting in de OC 
per jaar (actie). 
 
Actiepunten 

Wat? Wie? 

1. Uitzoeken of niet-lid vicevoorzitterschap 
kan invullen 

Abelicia 

2. Terugkoppelen aan docent module 3D om 
eerder te starten met scriptieonderzoek 
teneinde de werkdruk te verlagen 

Gijs 

3. Contact opnemen met Studieadvies i.v.m. 
betere voorlichting aan 
Criminologiestudenten 

Tamar 

4. Studentbezetting in OC per jaar bekijken Sam 

5. Bericht in Canvas plaatsen over 
stagemogelijkheden 

Stephanie 

6. Communicatie over buitenland studeren 
uitzoeken 

Tamar en Elisabeth Brein 

 
Volgende vergadering: 10 juni 2024, 14:00 – 16:00 uur in Sanders 1.12 


